
Zápis z 230. zasedáńı AS MFF UK dne 15. listopadu 2017

Př́ıtomni: C. Brom (př́ıchod 18.10), Z. Drozd (př́ıchod 19.30), M. Feistauer, J. Fiala (př́ıchod 18.10), R. Grill,
S. Hencl, J. Hric (př́ıchod 18.10), M. Krtička, V. Kučera, M. Maciak, O. Pangrác, J. Pavl̊u, M. Pešta, J. Stráský
(př́ıchod 19.10), M. Žák (př́ıchod 19.30), J. Novotná, P. Schmidtová, P. Obdržálek, P. Korcsok, J. Pikora,
E. Skř́ı̌sovský.
Hosté: J. Kratochv́ıl, J. Trlifaj, F. Chmeĺık, V. Kuboň, M. Rokyta, M. Vlach, D. Lanková.
Omluveni: B. Vidová Hladká, K. Križanová, T. Masař́ık, V. Musil.

Zasedáńı bylo zahájeno v 18:05 v zasedaćı mı́stnosti M250. Zasedáńı ř́ıdila J. Novotná.

Program zasedáńı (upravený)

1. Schváleńı programu zasedáńı a zápisu z minulého zasedáńı (č. 229, 4. 10. 2017)

2. Informace vedeńı fakulty

3. Návrh děkana na převedeńı hospodářského výsledku MFF UK ve schvalovaćım ř́ızeńı za rok 2016

4. Záměr děkana provést změnu v obsazeńı kolegia děkana

5. Závěrka hospodařeńı MFF UK ke dni 30. 9. 2017

6. Složeńı senátńıch komiśı

7. Různé

1. Schváleńı programu zasedáńı
a zápisu z minulého zasedáńı (229. dne 4. 10. 2017)

Program zasedáńı byl schválen tichým souhlasem. Zápis předchoźıho zasedáńı byl schválen hlasováńım.

Hlasováńı 15 – 0 – 0
Zápis z 229. zasedáńı byl schválen.

2. Informace vedeńı fakulty

Pan děkan informoval senát o:

• postupu ve výstavbě pavilonu M+I — stále doutná naděje, že se letos začne stavět (kopat),

• proběhlé volbě rektora UK,

• nových projektech UNCE, které fakulta źıskala: M-sekce 100% úspěšnost, I- a F-sekce dosáhly 50%
úspěšnosti podaných návrh̊u, 2 projekty se budou odvolávat proti rozhodnut́ı,

• oceněńıch udělených v nedávné době student̊um a absolvent̊um MFF UK,

• uděleńı medaile Josefa Hlávky prof. PhDr. Evě Hajičové, DrSc.

Prod. Kuboň informoval o daľśım postupu v institucionálńı akreditaci — veškeré informace jsou na stránkách
UK. Většina současných Mgr. obor̊u se bude transformovat do programů, u PhD studia je tlak na spojováńı.
SKAS si vyžádal

”
informace pro studenty informatiky“ kv̊uli š́ı̌ŕıćım se fámám — pan proděkan doporučuje se

obracet na garanta studijńıho programu doc. Töpfera.

Prod. Trlifaj nast́ınil pravděpodobný zp̊usob metodiky hodnoceńı vědy na UK v daľśıch letech (z 80 % podle
kvality výzkumu stanovené scientometrickými metodami skupiny IDEA a peer-review panely, 20 % podle
relevance a uskutečnitelnosti výzkumu). V roce 2018 se očekává financováńı ve stejné výši jako letos + možný
nár̊ust dle nové metodiky (max o 8 % rozpočtu).

Prod. Chmeĺık oznámil, že byl zveřejněn seznam student̊u s prospěchovým stipendiem. SKAS žádá, aby tato
informace byla v SISu označena ak. rokem, na který se vztahuje.
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Prod. Vlach informoval o:

• stavu projektu infotabuĺı — konstatoval pot́ıže s vysoutěženým dodavatelem, v př́ıpadě nového fakultńıho
webu docháźı k mı́rnému zdržeńı zejména z d̊uvod̊u změn (např. jiný design stránek) mezi okamžikem
zadáńı zakázky a aktuálńım stavem, práce by však měly být hotové do konce př́ı̌st́ıho roku podle plánu,

• záměru založeńı nového
”
Odděleńı propagace a mediálńı komunikace“ a

”
Odděleńı firemńı spolupráce a

kariérńıho poradenstv́ı“ s účinnost́ı od 1. ledna 2018,

• nových partnerech: Kooperativa, CZ.NIC (jako strategický partner),

• novém zp̊usobu roześıláńı hromadné korespondence, sdružováńı dopis̊u a vysvětlil pot́ıže, resp. nedoro-
zuměńı, ke kterým v této souvislosti došlo,

• pořadu Toulavá kamera, který natoč́ı v lednu reportáž o rotundě sv. Václava na Malé Straně, vyjde také
knižně,

• př́ıpravě na veletrhy vzděláváńı,

• činnosti spolku Alumni a vyzval členy akademické obce k návrh̊um, jak spolek dále propagovat.

Prod. Kuboň předběžně představil dokument
”
Podmı́nky pro přijet́ı do doktorského studia“ určený k projednáńı

na daľśım zasedáńı senátu, přičemž vyzdvihl kĺıčový pod́ıl SKAS na jeho vytvořeńı. Z diskuse vyplynulo, že
je možno provádět přij́ımaćı pohovory na dálku, např. přes Skype. Aktuálńı univerzitńı pravidla nedovoluj́ı
přij́ımáńı mimo vyhlášený termı́n, nicméně je možno v od̊uvodněných př́ıpadech vyhlásit mimořádné přij́ımaćı
ř́ızeńı.

3. Návrh děkana na převedeńı hospodářského výsledku MFF UK
ve schvalovaćım ř́ızeńı za rok 2016

Ing. Lanková vysvětlila předložený návrh a zodpověděla dotazy.

Návrh usneseńı:
”
AS MFF UK schvaluje

”
Návrh děkana na převedeńı hospodářského výsledku

MFF UK ve schvalovaćım ř́ızeńı za rok 2016“ tak, jak jej předkládá vedeńı fakulty.“

Hlasováńı 17 – 0 – 1
Usneseńı bylo přijato.

4. Záměr děkana provést změnu v obsazeńı kolegia děkana

Pan děkan představil sv̊uj záměr nahrazeńı prod. O. Čepka (na jeho vlastńı žádost) prof. J. Sgallem. AS MFF
UK vzal tuto informaci se souhlasem na vědomı́.

5. Závěrka hospodařeńı MFF UK ke dni 30. 9. 2017

Ekonomická komise projednala závěrku k 30. zář́ı s tajemńıkem a vedoućı HO. Zápis z jednáńı včetně od-
pověd́ı na jednotlivé dotazy byl předložen senátu. Ekonomická komise předložila následuj́ıćı dotazy k veřejnému
projednáńı na zasedáńı AS MFF UK:

1) Jak velkou část z nár̊ustu osobńıch náklad̊u představuj́ı náklady na nové pracovńıky?
→ Většina nár̊ustu je zapř́ıčiněna náborem nových zaměstnanc̊u na projekty. Z malé části je př́ıčinou zvýšeńı
počtu člen̊u vedeńı a zvýšeńı minimálńı mzdy (týká se zejména zaměstnanc̊u správy budov).

2) Tak jako loni, i v roce 2017 pokračuje dynamický nár̊ust v osobńıch nákladech (o 33 mil. Kč) představovaný
předevš́ım nár̊ustem náklad̊u na nové pracovńıky. Přitom pr̊uměrné mzdy na MFF v́ıceméně stagnuj́ı. Jedná
se tedy o extenzivńı rozvoj nerespektuj́ıćı r̊ust mezd v ČR a současně narážej́ıćı na omezené prostorové
dispozice MFF. Tento trend lze považovat za negativńı a i ve střednědobé perspektivě za neudržitelný. Má
vedeńı MFF podobný názor? Pokud ano, jak chce trend změnit, pokud ne, kde je ve výše uvedené úvaze
chyba? Pokud bychom plánovali rozš́ı̌reńı prostorových dispozic např́ıklad vestavbou do p̊udńıch prostor
v budovách Ke Karlovu 3 a Ke Karlovu 5, bylo by vhodné urychleně zahájit př́ıpravu projektové dokumentace
vestavby. Byli bychom pak připraveni k jednáńım o př́ıpadném uvolněńı vhodné dotace.
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→ Pan děkan předpokládá, že ani v př́ı̌st́ıch letech neporostou platy vědecko-pedagogických pracovńık̊u na
MFF UK, očekává však zvýšeńı platu u zaměstnanc̊u centra v návaznosti na nový mzdový předpis UK. Vedeńı
považuje r̊ust fakulty za přiměřený, projekty p̊udńıch vestaveb jsou v př́ıpravě. Pan děkan také připomněl,
že přij́ımáńı vědeckých (tj. nepedagogických) pracovńık̊u je administrativně jednodušš́ı a současně nenaráž́ı
na nedostatek výuky.

3) Výnosy GAČR 213 961 tis. Kč jsou o v́ıce než 44 mil. Kč vyšš́ı, než byla částka plánovaná v rozpočtu 2017.
Přitom v době schvalováńı rozpočtu jsou př́ıjmy z projekt̊u GAČR pro daný rok již z velké většiny známy.
Jak došlo k tomuto navýšeńı?
→ Předpoklad do rozpočtu je zadáván podle podklad̊u OVZS, který vycháźı z podepsaných smluv, které jsou
doručovány na MFF v dávkách. Odhad v rozpočtu bude např́ı̌stě obsahovat i údaj z návrh̊u všech projekt̊u
schválených k financováńı.

Návrh usneseńı:
”
1. AS MFF UK schvaluje rozpočtové úpravy k 30. 9. 2017 tak, jak je předkládá

vedeńı fakulty. 2. AS MFF UK bere se souhlasem na vědomı́ závěrku hospodařeńı k 30. 9. 2017.“

Hlasováńı 19 – 0 – 0
Usneseńı bylo přijato.

6. Složeńı senátńıch komiśı

Senát projednal návrh změn v senátńıch komiśıch. Jelikož kol. Muśılkovi zaniklo členstv́ı v AS z d̊uvodu za-
necháńı studia (resp. ukončeńı členstv́ı v akademické obci univerzity), byla diskutována jeho náhrada ve všech
senátńıch komiśıch. SKAS navrhl doplnit senátńı komise takto: (i) studijńı komisi o E. Skř́ı̌sovského, J. Pi-
koru a P. Schmidtovou; (ii) ekonomickou komisi o P. Schmidtovou; (iii) legislativńı komisi o P. Obdržálka a
P. Schmidtovou.

Hlasováńı 21 – 0 – 0
Úprava složeńı senátńıch komiśı byla schválena.

SKAS dále navrhl E. Skř́ı̌sovského jako předsedu studijńı komise.

Hlasováńı 20 – 0 – 1
Návrh byl přijat.

Řı́zeńı zasedáńı přeb́ırá předseda AS MFF UK.

7. Různé

J. Pavl̊u informoval o stavu zř́ızeńı společné adresy as@mff.cuni.cz. Všechny senátńı emailové konference budou
přesunuty na Karlov, jejich účastńıci budou automaticky synchronizováni s Amoebou. Takto budou tedy zř́ızeny
i konference pro předsednictvo, komise, atd.

M. Pešta se dotázal, zda by bylo možné upravit fakultńı stránky tak, aby odkaz na studijńı předpisy MFF byl
dobře viditelný a pochopitelný.

SKAS vyjadřuje podporu korespondenčńım seminář̊um, jelikož takovéto aktivity považuje za velice žádoućı a
užitečné.

C. Brom upozornil na absenci podpory pro vyhlášeńı veřejných zakázek v ciźım jazyce. Podpora skutečně neńı,
je třeba si pomoci sami, je to drahé (zejména právńı konzultace). Snad by mohlo pomoci CPPT UK.

Daľśı zasedáńı bude svoláno na 29. listopadu 18.00.

Jednáńı bylo ukončeno ve 19.45.

Zapsal J. Pavl̊u.
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